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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2017/18:522 Betande fåglar

Betande fåglar orsakar stora problem runt om i Sverige. I nästan varje län 
rapporteras det om tranors, sångsvanars och gäss härjningar och 
skadeverkningar i jordbruksgrödor, parker och vid badplatser. Betande fåglar 
kan vara ett mycket stort problem för lantbrukare och ge kännbara ekonomiska 
konsekvenser, samtidigt som fåglarna utgör en sanitär olägenhet för 
allmänheten. Det är därför viktigt att på olika sätt begränsa populationernas 
storlek, som överlag har ökat rejält de senaste 30 åren.

År 2015 betalade Viltskadecenter på SLU ut 65 000 kronor i ersättning till 
lantbrukare för transkador på gröda, vilket var mer än de betalade ut för 
rovdjursangrepp på tamdjur.

Det finns också ett stort mörkertal. De flesta lantbrukare låter bli att anmäla 
skador som uppkommer av betande fåglar. Reglerna anses för krångliga och 
arbetet för tidsödande i förhållande till den ringa ersättning som utgår, och 
många lantbrukare vill i stället få möjlighet att öka avskjutningen av 
skadedjuren.

Jag vill därför fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Hur avser ministern att minska problematiken med betande fåglar?

………………………………………

John Widegren (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-20
Besvaras senast
2018-01-03
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


